



Online – teams	Plats
Närvarande: Anders Ödman, Anders Eriksson, Björn Jönsson, Sara Hill, Birgitta Ipsonius, Mikala Fläderblom §6- Via länk: Adjungerad: Sandra Karlsson Vid protokollet: Anders Eriksson Frånvarande: Oscar Johansson	Närvarande
Ordförande Anders Ödman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Vi gick laget runt och kollade av läget.	§ 1 Öppnande av mötet - check-in
Vi behöver lägga till en punkt om förbudskåtan, utvärdering av arbetsplansarbetet och Q&A från infomötet. BESLÖT att godkänna föredragningslistan med ovanstående tillägg	§ 2 Föredragningslistan
BESLÖT att utse Sara till justerare	§ 3 Val av justeringsperson
Det senaste protokollet är inte klart BESLÖT att bordlägga till nästa möte	§ 4 Föregående protokoll
BESLÖT Att Anders E är formellt medlem i Ransbergsstiftelsen och deltar inte i den styrelsen längre, men kommer inte heller medverka i beslut rörande Ransberg i FS heller innan han formellt avgått ur stiftelsestyrelsen. Att även kontakta våra verksamhetsrevisorerna för att diskutera om Anders kan/ska vara med i stiftelsestyrelsens arbete framgent.	§ 5 Frågan om jäv
RS hade möte i tisdags. BESLÖT att notera rapporten, Bilaga 01	§ 6 Rapport och diskussion efter RS-möte 16/4



att	driva frågan att representation på "riksmötet" ska vara från lokala föreningar och även på regional nivå. Ett första utkast behöver vara klart till nästa RS-möte (digitalt på onsdag 24/4)	
	• GS Bilaga 02 • FO Bilaga 03 • DÅM Vi gick laget runt och berättade om våra reflektioner från den DÅM som vi medverkat på. • Landet Ingenstans USCK har fått intryck av att det inte finns något program för utmanare. LÄKO har inte uttryckligen sagt att det inte kommer finnas något program för dem. Sara berättade på tinget att det kommer finnas program för utmanare. LÄKO kommer skriva information till USCK för att förtydliga. Ansvarig för funktionärsmat, sjukvårdsansvarig och ansvarig för stora aktiviteter på scenen är de mest akuta funktionärer som saknas. Generellt behövs det fler funktionärer även på annat håll. BESLÖT att notera rapporterna • Övrigt ○ Rapport kring utvärdering av arbetsplansarbetet Rapporten ska presenteras på förbundsrådet. Bilaga 04 BESLÖT att notera rapporten	§ 7 Rapporter



Förbundskåtan Bilaga 05 BESLÖT att begära offert på nya tält (flera storlekar) för att få jämförelse med reparation av vår befintliga. BESLÖT Att notera rapporterna	
- Närvarande För närvarande är det 62 anmälda - Program Tankar kring arbetsordning på FM ska behandlas på förbundsrådet. Om vi inte kan få dit någon om scoutprojektet i Uganda så lägger vi strategi som andra pass på lördagen. Bilaga 06 - Fördelning av pass Mycket klart i program-bilagan och vi kompletterade direkt - Inledning, avslutning, kväll Enligt bilaga - Möte fredag kväll Vi samlas när alla i FS har anlänt. En ansats är 20.30. - Praktiskt, material, resor, transporter Alla kommer på fredagen, men med lite olika planerade ankomsttider - Gäster Anna Bergqvist från projektledningen och Mona Örjes, Junis kommer. Inget svar från Scouterna, IOGT-NTO eller UNF än. BESLÖT att notera diskussionen.	§ 8 Förbundsrådet – detaljer
FS 18-19/5	§ 9 Tidslinje med möten



Boende på Scandic Strömmen. Påminnelse att anmäla i excellarket om resa, boende osv för Amalias planerings skull. Björn bokat in oss på IOGT-NTO för söndagens egna FS-möte • FS 17-18/8 ○ Innehåll, plats mm Göteborg/Helsingborg/Kronoberg? • FR i höst Det kommer ske regionala remissmöte inom hela rörelsen under aug/sept. BESLÖT att inte anordna något ytterligare förbundsrad utan planerar för digitala dialogmöten dit alla inbjuds • Regionala remissmöten Det finns en arbetsgrupp som håller på att planera, men några datum finns inte än • Extra FM 23/11 Mötet är 10.00-17.00 i Norrköping. Ev övernattningar är som vanligt upp till varje närvarande att lösa själva. Vi i FS är dock kvar till på söndag och det är bokat boende från fredagen för oss. • Övriga möten? Behöver vi några ytterligare möten för våra medlemmar inför extra FM? BESLÖT att invänta den övergripande mötesplanen för remissmöten	
Beslut om skattestatus Bilaga 07 BESLÖT att notera uttalande från GS och Redovisningschef att NSF inte ska vara skattepliktig för inkomstskatt och mervärdesskatt	§ 10 Ekonomi
Anders E gick igenom bordlagda frågor Attestregler Bilaga 08 BESLÖT Att förbereda för att godkänna attestregler med nödvändiga bilagor på Ransberg Reseutjämning för utmanarscouter	§ 11 Övriga bordlagda frågor



USCK föreslog på utmanartinget att reseutjämnings belopp skulle höjas från 150:- till 250:-. Tinget antog förslaget. BESLÖT Att bekräfta utmanartingets beslut att höja reseutjämnings belopp från 150:- till 250:- samt att kansliet får i uppdrag att uppdatera relevant dokumentation på hemsidan.	
18 maj är nästa gemensamma möte med rörelsen. Denna gång i Norrköping Punkten behandlad i §9.	§ 12 FS-möte 18-19/5
- Fotografering FS individfoto Ransberg Ta med era snyggaste scoutskjortor osv. - Det har kommit synpunkter på formuleringen i vår dokumentation efter vårt informationsmöte. Vi tar dessa tankar till oss och justerar där det känns relevant.	§ 13 Övriga frågor
Hålls i samband med förbundsrådet	§ 14 Nästa möte 3/5 ca 20.30 Ransberg
Ordföranden Anders Ö avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.	§ 15 Mötets avslutande

Sekreterare

Justerare

Ordförande

Anders Eriksson

Sara Hill

Anders Ödman